Program Descriptions

Ski and Ride 3 times at each of the 150 + ski areas for only $29.95
Attention Grade 4s and 5s!
Want to ski and ride free this winter? The Canadian Ski Council’s SnowPassTM lets you ski and ride three times at EACH of the 150 + participating ski area for $29.95. That’s a lot of skiing and boarding right across Canada!
To join in, you need to be in grade 4 or 5 (or 9 or 10 years old) and to live in Canada. Every skier and rider is welcome; especially if you’re a beginner.
You only need to apply once for the SnowPassTM and the pass is valid until the end of grade 5. This means if you apply in grade 4 the pass is valid for two years.
For more information or to apply online please visit www.snowpass.ca


Skie et surfe 3 fois à chaque station pour seulement 29,95 $
Pour les élèves de 4e et 5e année
Tu veux skier et surfer cet hiver? Le Passeport des neigesMC du Conseil canadien du ski (CCS) permet aux élèves de 4e et 5e année de skier et de surfer trois fois dans CHACUNE des 150 stations de ski participantes pour 29,95 $. Voilà qui représente une foule d’occasions de skier et de surfer partout au Canada!
Pour se le procurer, il faut être en 4e ou en 5e année (ou avoir 9 ou 10 ans) et vivre au Canada. Tous les skieurs et surfeurs sont les bienvenus, plus particulièrement les débutants. 
Une fois émis, le Passeport des neiges est valide jusqu’à la fin de ta 5e année scolaire. Donc, si la demande est faite quand l’élève est en 4e année, le Passeport sera valide pendant deux ans.
Pour faire une demane en ligne, if suffit d’aller sur let site www.passeportdesneiges.ca 
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